
Z Á P I S
z 3. zasedání zastupitelstva města Slavkov u Brna,

které se konalo dne 19. 12. 2022

od 17:00 hodin v zasedací místnosti MěÚ

Př ítomni: Vendula Andr lová, č lenka ZM
Mgr.  Jana Bangová, č lenka ZM
Bc. Michal  Boudný, starosta
Ing. Hynek Charvat, č len ZM
Ing. Ivan Charvát,  č len ZM
Adam Janek,  člen ZM

Ing. Mar ie Jedl ičková,  místostarostka
Mgr.  Přemysl  Jeřábek, č len ZM
Mgr.  Petr  Jeřábek, č len ZM
Mgr.  Vladis lava Kulhánková, č lenka ZM
Bc. E lv í ra Patáková, MBA., č lenka ZM
Bc. Veronika Slámová, č lenka ZM
Mgr.  Bc. Radomír Zemánek, člen ZM

Omluveni: Jan Ehrenberger,  č len ZM
Mgr.  Vladimír  Soukop, č len ZM

Nepří tomni: <dle prezenční l ist iny>

Hosté: Vojtěch Lst ibůrek
Ing. arch. Oksana Matyášová
Mgr.  Bohuslav Fiala, tajemník MěÚ

Ing. Petr Lokaj , vedoucí  odboru správy majetku, invest ic  a rozvoje
Mgr.  Petra Pospíchalová Nedvědová, právnička pro majetkové záleži tost i
Bc. Klára Vránová, vedoucí  f inančního odboru

Předsedaj íc í : Bc. Michal  Boudný, starosta

Ověřovatelé: Ing. Hynek Charvat, č len ZM
Adam Janek,  člen ZM

Návrhová komise: Ing. Ivan Charvát,  č len ZM

Ing. Mar ie Jedl ičková,  místostarostka
Mgr.  Bc. Radomír Zemánek, člen ZM

Číslo
bodu

Bod
Komentář

1. Zahájení a schválení programu 3. zasedání zasedání zastupitelstva města



Zasedání zahájil pan starosta Bc. Michal Boudný v 17:01 hodin, který přivítal všechny přítomné a řídil
celý průběh 3. zasedání zastupitelstva města. Při zahájení upozornil, že z jednání zastupitelstva bude
pro  potřeby  zápisu  pořizován  zvukový  záznam,  a  v  případě  záznamu  pořizovaného  přítomnými
fyzickými  osobami  nesou  pořizovatelé  odpovědnost  za  to,  aby  dalším zpracováním,  popř.  šířením

nedošlo k zásahu do osobních nebo osobnostních práv třetích osob. Dále konstatoval, že je přítomno
13 zastupitelů a zastupitelstvo města je tedy usnášeníschopné. Omluvil z dnešního zasedání pana Mgr.
Vladimíra Soukopa a pana Jana Ehrenbergera. Starosta navrhl určit návrhovou komisi ve složení: pan
Ing. Ivan Charvát, paní Ing. Marie Jedličková a pan Mgr. Bc. Radomír Zemánek (schváleno 13 hlasů
pro).  Následně  požádal  o  ověření  zápisu  z  dnešního  zasedání  pana  Ing.  Hynka Charvata  a  pana
Adama Janka (schváleno 13 hlasů pro). Starosta navrhl rozšířit program dnešního zasedání o bod
"Volba člena kontrolního výboru". Následně zastupitelé hlasovali o takto navrženém programu.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Výsledek hlasování: Přijato

2. 33/3/ZM/2022 Plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města :

považuje za splněné body:

23/2 z 2. zasedání zastupitelstva města - 28. 11. 2022

bere na vědomí průběžné plnění a trvání zbývajících úkolů.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V  rozpravě  vystoupili:  Ing.  Ivan Charvát,  Bc.  Michal  Boudný,  Ing.  Petr  Lokaj,  Ing.  arch.  Oksana
Matyášová, Bc. Veronika Slámová.

Ing. Ivan Charvát požádal o projednání záměru využití společenského centra Bonaparte na únorovém,
popř. dubnovém zasedání zastupitelstva města.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Munir Massow
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

3. 34/3/ZM/2022 Zápis ze zasedání finančního výboru
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí

zápis z 1. zasedání finančního výboru konaného dne 12. 12. 2022.



Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Ing. Marie Jedličková.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Munir Massow

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

4. 35/3/ZM/2022 Zápis ze zasedání kontrolního výboru
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
zápis č. 1 ze zasedání kontrolního výboru ze dne 14. 12. 2022.

II. Zastupitelstvo města bere na vědomí
předložený plán kontrol v roce 2023.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Mgr. Přemysl Jeřábek, Ing. Petr Lokaj, Ing. Luděk Červinka, Bc. Michal Boudný.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Munir Massow
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

5. 36/3/ZM/2022 Soubor rozpočtových opatření č. 81-90

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
soubor rozpočtových opatření v předloženém znění:

Č.  náv.
RO

Č.
RO

ORJ § Pol. ORG ÚZ Text
Příjmy
(Kč)

Výdaje
(Kč)

85 85
71 6221 6321

OVV - Humanitární účely - inv.
dar

700 000

71 6221 5169 OVV - Humanitární účely -700 000

86 86
36 3639 5329 405 FO - DSO Politaví 22 600

71 6409 5901 OVV - Nespecifikované rezervy -22 600

87 87
31 3639 5331 363922

FO  -  ÚNP  -  TSMS  -  VO
Špitálská

250 200

71 6409 5901 OVV - Nespecifikované rezervy -250 200



88 88

64 2299 2212 31526 ÚMR - Pokuty radar 300 000

64 2299 2212 315261
ÚMR  -  Pokuty  radar  -
Velešovice

3 500 000

71 6409 5901 OVV - Nespecifikované rezervy 3 800 000

71 6409 5901 OVV - Nespecifikované rezervy -3 800 000

35 8115 FO - Převod do FDI 3 800 000

89 89

36 1112 Daň z příjmů FO - poplatníci 900 000

36 1113 Daň z příjmů FO - srážkou 1 000 000

36 1121 Daň z příjmů PO 2 000 000

36 1211 Daň z přidané hodnoty 5 000 000

36 1385 Dílčí daň z technických her 5 000 000

71 6409 5901 OVV - Nespecifikované rezervy
13 900

000

71 6409 5901 OVV - Nespecifikované rezervy -13 900 000

35 8115 FO - Převod na FRR 13 900 000

90 90

41 2219 6121 506
Plánovací  smlouva  -  Mgr.
Havránek

-150 000

41 2219 6121 545
Plánovací  smlouva  -  ul.
Jiráskova

-150 000

41 2219 6121 552
Plánovací  smlouva  -  Na
Vyhlídce

-200 000

41 3113 6121 55321
IR - Rekonstrukce střechy ZŠ
Komenského

-279 000

41 3315 6121 52216
IR  -  PD  likvidace  dešťových
vod zámku

-250 000

41 3639 6130 55 IR - Výkupy pozemků -2 500 00

41 5512 6121 5412 IR - Rekonstrukce budovy SDH -150 000

41 6171 5169 520
IR  -  Vypracování  žádostí  o
dotace

-500 000

41 6171 6121 55021
IR  -  Budova  64  -

elektroinstalace
-600 000

41 3111 6121 571
IR  -  Projektová  dokumentace
MŠ

-500 000

41 3639 5169 580
IR  -  Demolice  objektu  RC
dráhy

-250 000

41 3632 5169 39922 IR - Hřbitovní zeď -250 000

71 6409 5901 OVV - Nespecifikované rezervy 5 779 000

71 6409 5901 OVV - Nespecifikované rezervy -5 799 000

35 8115 FO - Převod do FRR 5 799 000



II. Zastupitelstvo města bere na vědomí
rozpočtová opatření č. 81-84.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Ing. Marie Jedličková.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

6. 37/3/ZM/2022 Návrh rozpočtu města Slavkov u Brna pro rok 2023
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města projednalo
návrh rozpočtu města Slavkov u Brna pro rok 2023 v předloženém znění.

II. Zastupitelstvo města schvaluje
rozpočet města Slavkov u Brna pro rok 2023 v podrobnosti závazných ukazatelů v
předloženém znění.

III. Zastupitelstvo města schvaluje
uhrazení schodku rozpočtu města a splátky dlouhodobých půjčených prostředků na

položce 8124, formou úhrady z Třídy 8 - Financování položkou 8115 - Změna stavu
krátkodobých  prostředků  na  bankovních  účtech  města  Slavkov  u  Brna  ve  výši
36.916.700 Kč v předloženém znění.

IV. Zastupitelstvo města schvaluje
zmocnění rady města Slavkov u Brna schvalovat a provádět změny rozpočtu pro rok

2023 formou rozpočtových opatření:

1. u závazného ukazatele - Třída 4 - Přijaté transfery a s tím související změny
výdajových  ukazatelů  podle  účelu  přijatého  transferu  nebo  specifikace
přiřazeným specifickým účelovým znakem,

2. schvalovat změny rozpočtu pro rok 2023 pokud se nemění velikost závazného
ukazatele,

3. u  závazného  ukazatele  rozpočtu  -  Třídy  2  -  Nedaňové  příjmy  -  přijaté

neinvestiční  dary  a  Třídy  3  -  Kapitálové  příjmy  -  přijaté  dary  na  pořízení
dlouhodobého majetku a s tím související změny výdajových ukazatelů,

4. schvalovat zapojení nevyčerpaných dotací, vratek dotací a příspěvků na základě
finančního vypořádání a s tím související změny rozpočtu,



5. schvalovat  zapojení  smluvních  závazků  -  výdajů,  které  byly  provedeny  v
předešlém roce, ale nebyly  uhrazeny a s tím související změny rozpočtu.

V. Zastupitelstvo města schvaluje

zmocnění rady města Slavkov u Brna schvalovat a provádět změny rozpočtu města
pro rok 2022 do konce roku 2022 k zajištění plynulého hospodaření města Slavkov u
Brna.

Zprávu  uvedla  místostarostka  města,  která  promítla  přítomným zastupitelům prezentaci  k  návrhu
rozpočtu, a poté vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Ing. Petr Lokaj, Mgr. Přemysl Jeřábek, Bc. Michal Boudný, Bc.
Veronika Slámová, Ing. Hynek Charvat, Ing. Marie Jedličková.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Vzhledem ke schválení rozpočtu města na rok 2023 nechal pan starosta hlasovat o stažení

následujícího bodu z projednání "Pravidla rozpočtového provizoria města Slavkov u Brna
na rok 2023".
Hlasování: Pro: 13, zdrželo se: 0, proti: 0, nehlasovalo: 0.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

7. 38/3/ZM/2022  Návrh střednědobého výhledu rozpočtu města Slavkov u  Brna na období
2024-2027

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
střednědobý výhled rozpočtu města Slavkov u Brna na období 2024-2027.

II. Zastupitelstvo města bere na vědomí
přehled investičních akcí.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

Odchod: Bc. Michal Boudný - 18:09 hodin.
Odchod: Ing. Ivan Charvát - 18:09 hodin.
Příchod: Bc. Michal Boudný - 18:11 hodin.

K  hlasování  o  předloženém  návrhu  usnesení  bylo  přistoupeno  bez  rozpravy  (v  době  hlasování
přítomno 12 členů zastupitelstva města).

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová

Hlasování
Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0



Typ dokumentu: Usnesení Usnesení bylo: Přijato

8. 39/3/ZM/2022 Návrh plánu tvorby Fondu rezerv a rozvoje na rok 2023
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje

plán tvorby a čerpání Fondu rezerv a rozvoje města Slavkov u Brna na rok 2023 v
předloženém znění.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

Příchod: Ing. Ivan Charvát - 18:12 hodin (přítomno 13 členů zastupitelstva města).

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

9. 40/3/ZM/2022 Návrh plánu tvorby Fondu správy budov na rok 2023
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
plán tvorby a  čerpání  Fondu správy budov města Slavkov u  Brna na rok 2023 v
předloženém znění.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

10. 41/3/ZM/2022 Návrh plánu VHČ a návrh čerpání fondu VHČ na rok 2023
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje

návrh plánu VHČ na rok 2023 v předloženém znění.

II. Zastupitelstvo města schvaluje
čerpání z Fondu vedlejší hospodářské činnosti na drobné investiční akce související s
provozem kotelen a technická zhodnocení majetku do výše 200.000 Kč.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: pan Vojtěch Lstibůrek, Bc. Michal Boudný.



Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Vojtěch Lstibůrek
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

11. 42/3/ZM/2022 Návrh plánu tvorby a čerpání Fondu vedlejší hospodářské činnosti na rok
2023
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
plán tvorby a čerpání Fondu vedlejší hospodářské činnosti města Slavkov u Brna na

rok 2023 v předloženém znění.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Proti: Ing. Ivan Charvát.

Zdržel se: pan Adam Janek.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 11 Proti: 1 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

12. 43/3/ZM/2022 Návrh plánu tvorby Fondu dopravní infrastruktury na rok 2023
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje

plán tvorby a čerpání Fondu dopravní infrastruktury města Slavkov u Brna na rok
2023 v předloženém znění.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

13. 44/3/ZM/2022 Dotační programy a individuální dotace města Slavkov u Brna pro rok 2023
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
dotační program "Podpora veřejně prospěšných činností", dotační program "Podpora

činností organizací pracujících s mládeží" a Individuální dotace na rok 2023 včetně



jejich příloh v předloženém znění.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Jana Kuklová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

14. 45/3/ZM/2022 Stanovení postupu pořizování Změny č. 4 územního plánu Slavkov u Brna na
lokality - 5, 6a, 6b ( S1a, S1b a S1c)
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
navržený  postup (zadání  územní  studie,  výběr  vhodné územní  studie  a  následné
zpracování změny ÚP)  pro pořizování Změny č. 4 územního plánu Slavkova u Brna s
prvky regulačního plánu dle § 44 a násl. stavebního zákona.

II. Zastupitelstvo města ukládá

pořizovateli změny ÚP č. 4 - orgánu územního plánování vypracování a předložení
Zadání územní studie pracovní skupině pro územní plán, radě města a následně na
nejbližším zasedání zastupitelstvu města.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Ing. arch. Oksana Matyášová, Ing. Marie Jedličková, Bc.

Veronika Slámová.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Zdržela se: Mgr. Vladislava Kulhánková.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Ing. arch. Oksana Matyášová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

15. 46/3/ZM/2022 Rozšíření obsahu Změny č. 5 ÚP Slavkova u Brna o dříve schválený podnět
soukromých žadatelů - "fotovoltaická elektrárna AREMA s.r.o."
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
rozšíření  obsahu Změny č.  5  územního plánu Slavkova u Brna o podnět manželů

Miluše a Radomíra Kovalových, ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░  ohledně pozemku parc.
č. 2998 v k. ú. Slavkov u Brna. 



II. Zastupitelstvo města schvaluje
na  základě  získaných  stanovisek  Krajského  úřadu  Jihomoravského  kraje  o
pořízení Změny č. 5 zkráceným postupem.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Ing. arch. Oksana Matyášová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

16. Územní studie lokalita 10 - VÝCHOD - " CIHELNA"
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
zpracovanou územní studii na lokalitu "10 - Východ" na pozemcích parc. č. 2631/1,
2636/4, 4465, 4466, 4467, 4468, 4469, 4470, 4471, 4474, 4475, 4476, 4477, 4478,
4479, 4480 v k. ú. Slavkov u Brna v předloženém znění.

USNESENÍ NEBYLO PŘIJATO.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili:  Ing.  Ivan Charvát,  Mgr.  Přemysl  Jeřábek, Bc. Veronika Slámová, Ing. Marie
Jedličková, Bc. Michal Boudný, Ing. Hynek Charvat, Ing. arch. Oksana Matyášová, zástupci investora:

Ing. arch. Zbyněk Zavřel, Ing. Andrea Trnková.

Bc.  Michal  Boudný - investor byl  vyzván aby předložil  studii  zastavitelnosti.  Obsahem je dopravní
řešení, infrastruktura, zeleň, atd. K tomuto bodu proběhlo jednání skupiny architektů. Z tohoto jednání
vyplnulo, že by rádi posunuli tři stavební objekty, které kopírují ul. Bučovickou více na jih. Ze strany
územního plánování tam byl požadavek na více zeleně. Toto je tedy výsledný návrh.

Následně zástupci investora rozdali zastupitelům vizualizaci záměru.

Ing.  Ivan  Charvát  -  jaký  bude  další  postup?  Kdo  se  bude  vypořádávat  s  připomínkami  oddělení
životního prostředí, a odboru správy majetku, investic a rozvoje?

Ing. Andrea Trnková - co se týče životního prostředí, tak jsme museli zpracovat tzv. EIA, která nám
ten  záměr  odsouhlasila,  a  kde  je  toto  řešeno,  a  tím jsme se  vypořádali  se  všemi  připomínkami

oddělení životního prostředí. Ministerstvo životního prostředí schválilo náš záměr. My budeme v dalších
stupních  dokumentace  od  územního  rozhodnutí  až  do  stavebního  povolení  jednat  s  oddělením
životního prostředí, protože k jakémukoliv povolení potřebujeme jejich vyjádření. Vznikla řada okruhů,
kterým se budeme muset věnovat.



Mgr. Přemysl Jeřábek - jak je to řešeno s dopravní obslužností?

Ing. arch. Zbyněk Zavřel - I/50 je kapacitně dostatečná.

Ing. Andrea Trnková -  z  posudků vychází,  že  není  potřeba levý  odbočovací  pruh.  Takhle  to bylo
schváleno i  policii.  Postavíme na žádost  města kruhový objezd,  který ale  z  hlediska norem nebyl
požadován.

Ing. Ivan Charvát - ta kruhová křižovatka to řeší směrem na Němčany. Máte stanovisko dopravních
inženýrů co se týče výjezdu na I/50, protože určitě dojde k vysokému zatížení. Mělo by tam být

napojení od obchvatu. Měla by být řešena křižovatka s výjezdem na I/50, protože už dnes se tam tvoří
velké kolony.

Ing. arch. Zbyněk Zavřel - dopravní napojení na I/50 jsme také předběžně projednávali.

Mgr. Přemysl Jeřábek - to znamená, že by nákladní doprava jezdila přes Slavkov?

Bc.  Michal  Boudný  -  nákladní  doprava  nepojede  přes  město.  Taková  je  i  dohoda  se  současnou
průmyslovou zónou.

Bc. Veronika Slámová - zásadní je propustnost toho území.

Ing. Hynek Charvat - teď vidím upravenou verzi. Je dobře, že tady budou plochy tohoto typu. Chtěl

bych řícit,  že mi vadí  ta vysoká administrativní  budova. Myslím si,  že je to nešťastné.  Dále mám
připomínku k zeleným střechám, které jsou zohledněny jen u těch dvou menších hal. Je škoda, že ten
potenciál co tam je se nevyužije.

Ing. Andrea Trnková - zelené střechy jsou plánované na administrativních budovách. Halové budovy
většinou zelené střechy nemají, ale mají foltovoltaické panely.

Odchod: Mgr. Přemysl Jeřábek - 18:51 hodin.
Příchod: Mgr. Přemysl Jeřábek - 18:52 hodin.

Ing.  Marie  Jedličková  -  chtěla  bych  poděkovat,  že  se  podařilo,  že  ty  tři  haly  se  odsunuly  od
komunikace,  a  může vzniknout  alej.  Ten  plánek,  který  tady  vidíme,  jsme konzultovali  v  pracovní
skupině. Mám obavu z toho, že dva objekty zůstaly u silnice a také z té vyšší budovy.

Ing. arch. Oksana Matyášová - já osobně jsem se byla podívat na to území. Investor do toho zahrnul i
pozemky, které do toho nemusel zahrnout. Co se týče terminálu, tak jsem to vnímala tak, že je to
samozřejmě vyšší budova, ale ona upozorňuje na to co tam je. Nezastiňuje zámek a kostel. Pokud se
žadatel odchýlí od stravby, tak to bude muset odůvodnit.

Ing.  arch.  Zbyněk Zavřel  -  přes  ty  pohledové osy to výhledu na zámek nevadí.  Není  tam žádná



prostorová překážka.

Ing. Marie Jedličková - co se týče severní části tak tam teď probíhá změna územního plánu, takže ty
výšky tam mohou doznát změn. Bylo by dobré aby ta studie neznemožnila ten lepší vývoj, tj. šířku

cest atd.

Ing. arch. Oksana Matyášová - ta budova bude architektonicky hodnotné dílo.

Ing. Andrea Trnková - my se snažíme zachovat název "Cihelna" a udělat obvodovou fasádu tak, aby to
připomínalo ten původní objekt.

Bc. Veronika Slámová - co se týče zeleně a komunikace, tak my jako město nehodláme v budoucnu
nic přebírat. Nemáme v plánu se o to starat, a zůstane to v majetku investora.

Bc. Michal Boudný - za mě je to smysluplná a duchaplná podpora podnikání. Je to velice citelné. Je
lepší se takto bavit s investorem přímo. 

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Zdrželi se: Mgr. Petr Jeřábek, Ing. Hynek Charvat, Ing. Marie Jedličková, Mgr. Přemysl Jeřábek, Mgr.
Vladislava Kulhánková, pan Adam Janek, Ing. Ivan Charvát.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Ing. arch. Oksana Matyášová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 7 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Nevzniklo

17. 47/3/ZM/2022 Nový návrh na změnu územního plánu - "manželé Svobodovi"

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města rozhoduje
o nepořízení předložené změny územního plánu ohledně pozemku parc. 219 v k. ú.
Slavkov u Brna.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. arch. Oksana Matyášová, Bc. Michal Boudný.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Ing. arch. Oksana Matyášová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

18. 48/3/ZM/2022 Žádost o směnu pozemků - manželé Bělehrádkovi
K tomuto bodu jednání byli přizváni:



I. Zastupitelstvo města schvaluje

směnu pozemku parc. č. 1787/23 - orná půda o výměře 30 m2 a části pozemku parc.

č. 1787/47, orná půda o výměře cca 5 m2, obojí v k.ú. Slavkov u Brna ve vlastnictví
města  Slavkov  u  Brna  za  pozemek  parc.  č.  3696/17  -  ostatní  plocha,  ostatní

komunikace  o  výměře  33  m2  v  k.ú.  Slavkov  u  Brna  ve  vlastnictví  manželů  Ing.
Tomáše  Bělehrádka  ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░  a  Ing.  et  Ing.
Dany Bělehrádkové,  LL.  M.,░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░  s  finančním
doplatkem  ze  strany  manželů  Bělehrádkových  v  podobě  dle  důvodové  zprávy  a
příloh.  Náklady  spojené  s  převodem  nemovitostí  (správní  poplatek,  geometrický

plán,  znalecký  posudek)  hradí  z  poloviny  město,  z  poloviny  žadatelé.  Vše  za
podmínky financování rozdílu ceny pozemků ze strany žadatelů. Daňové povinnosti
budou splněny dle platného právního předpisu.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Monika Vrtíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

19. 49/3/ZM/2022 Návrh na odkup pozemku parc. č. 913 s RD č.p. 800 Kollárova - paní Helena
Anderlová
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města neschvaluje

výkup pozemku parc. č. 913, zastavěná plocha a nádvoří o výměře 131 m2,  jehož

součástí  je  stavba  -  rodinný  dům s  číslem popisným 800,  ulice  Kollárova  v  k.ú.
Slavkov u Brna od paní paní Heleny Anderlové, bytem ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░
 za kupní cenu ve výši 7 000 000 Kč dle předloženého návrhu.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Monika Vrtíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

20. 50/3/ZM/2022 Odměňování členů výborů zastupitelstva města
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje

podle § 84 odst. 2 písm. v) zákona o obcích poskytnutí odměny fyzickým osobám,
které nejsou členy zastupitelstva města za výkon funkce člena výboru zastupitelstva



města ve výši 500 Kč za každou schůzi výboru, které se zúčastní, nejvýše však 500
Kč měsíčně, s účinností od 1.1.2023.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný

Zpracovatel: Marie Schwecová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

21. 51/3/ZM/2022 Volba člena kontrolního výboru
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města volí
členem kontrolního výboru člena zastupitelstva pana Jana Ehrenbergera.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Munir Massow
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

22. Interpelace členů ZM

Nebyly vzneseny interpelace.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

23. Odpovědi na interpelace

Předkladatel: Starosta Hlasování

Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

24. Diskuse

Ing. Ivan Charvát - dotaz na ustanovení dalších komisí rady města.

Bc. Michal Boudný - ve středu 21. 12. 2022 bude projednáno a schváleno v radě města.

Ing. Ivan Charvát:

Osvětlit přechod u ZŠ Tyršova x poliklinika.

Městská policie - kontrola kamionů v serpentinách.



Jak pokračuje jednání ve věci výstavbu na ulici Větrná?

Ing. Hynek Charvat - nasvítit přechod u autobusového nádraží.

Mgr. Petr Jeřábek - sloupky veřejných osvětlení v nových chodnících, bude změna?

Bc. Michal Boudný - ne, jediné možné místo mimo ochranná pásma (plyn x komunikace).

Bc. Veronika Slámová- veřejné osvětlení svítí přes den.

Bc. Michal Boudný - probíhá údržba, zátěžové testy, atd.

Ing. arch. Oksana Matyášová vysvětila další postup úřadu územního plánování ve věci "Cihelna".

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:

Výsledek hlasování:

25. Závěr

Starosta města poděkoval přítomným za účast, popřál všem hezké prožití vánočních svátků, a ukončil

3. zasedání zastupitelstva města v 19:32 hodin.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:

Výsledek hlasování:

Bc. Michal Boudný
starosta

Ing. Marie Jedličková
místostarostka

Zapisovatelé:

Munir Massow
sekretariát tajemníka MěÚ



Ing. Hynek Charvat
člen ZM

Adam
Janek

člen ZM

Ověřovatelé:


